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P rezyd e nt M i o sta Wtoclaw ka

Dotvczv: uwzalednieilo wnigsku zlqioneao p,r?eze mnie w dniu.29.09.2o4or
do proieklu budietu mios,ta Wlocldwek 202I roku

Uprzeimie proszQ o udzielenie odpowiedzi w nastqpujqcej spravtie jak
zostat zatatwiony wniosek i propozycje zadanio , kt6re w dniu 29.09.2020 r
zgtosilem na piSmie Panu Prezydentowi w imieniu mieszkaric1w do projektu
budietu miasto Wtoclowek 2021 roku.

" Uwzglgdnienie w budtecie miasta 2021 roku Srodkfiw finansowych na
dokonanie naprawy w zakresie wyremontowania i utwardzenia czgici - ok
50 mb. iezdni na dzialce 90/20 KM 54, ktdra jest wlasnoicig miasta poprzez
ulotenie kostki brukowej przy ut. Kuliska 34u - wydatek rzgdu okolo tO tys. A.

Przypomnq, 2e w tej sprawie mieszkaricy r6wnie2 zloiyli w dniu 29,0g.202Lroku
Petvcie podpisanq przez 57 mieszkaric6w do Pana Prezydento i Rady Miosta
wloclawek by uwzglqdnit Pan prezydent ich proibq w planie finansowym
projektu budietu Miasta Wloclawek 2021 roku.
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